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FAGMØTE	ALPINT	
Fredag	13	og	Lørdag	14.oktober	2017	
Scandic	Oslo	Airport	Hotel	
Møterom:	xxx	
	
Program	&	Sakliste	
Fre	13.10:	Kl.	16.00	–	20.00	
Lør	14.10:	Kl.08.00	–	10.00	
	
Fredag	Kl.	1600	–	1700	
1.	Åpning	og	rapportering	
1.2		 Åpning	og	velkommen	
1.2		 Opprop	av	fremmøtte	
1.3		 Godkjenning	av	innkalling	og	sakliste	
1.4		 Valg	av	møteleder,	sekretær	og	2	representanter	til	å	undertegne	protokoll	
1.5		 Rapport	komitearbeid	AK		
1.6		 Rapport	drift	
1.7		 Rapport	økonomi	
1.8		 Rapport	administrasjon		
1.9		 Rapport	sportslig		
	
	
Fredag	Kl.	1700	-	1830	
2.	Arrangement	
2.1	Presentasjon	terminliste	for	vinteren	–	Stefan	Johnsen	
2.2	Breddesamlinger	og	internasjonale	barnerenn	–	Stefan	Johnsen	
2.3	Tildeling	og	kriterier	for	mesterskap	–	Stefan	Johnsen	
2.4	Presentasjon	fra	arrangørene	av	årets	mesterskap	
	 a)	Oppdal	–	Telenorlekene	
	 b)	Hemsedal	–	Hovedlandsrennet	
	 c)	Hafjell	–	NM	
2.5	Gruppearbeid:	Krets	ansvarlig	for	gjennomføring	NM	
	
Fredag	Kl.	1845	-	2000	
3.	Strategiarbeid	
3.1		 Kulturbygging	alpin	Norge	–	Dagfinn	Neteland	
3.2	 Status	SUM	arbeid	alpint			
3.3	 Yrkesfag	som	utdanningsløp	status	
	
Lørdag	Kl.0800	-	0900	
4.	Informasjon	
4.1		 Kretsenes	time	–	innspill	til	AK	fra	kretsene	–	uvikling.	
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Lørdag	09.00	-	1000	
4.2		 City	Event	Oslo	informasjon	
4.3		 Valg	valgkomite	
4.4		 Eventuelt	
	
Avslutningsvis:	
Sette	saker	til	vårmøte	2018.		
	
	
	
	

• AK	vil	invitere	representanter	fra	Skigymnasene	til	høstmøtet	for	å	samle	alpin	Norge	i	de	
viktige	prosessene.	

• Skikretsene	kan	komme	med	innspill	til	programmet,	senest	søndag	08.10.17.	
• Deltagere	på	fagmøtet	er	skikretsenes	representanter.	

Foruten	kan	Skigymnas	og	andre	underutvalg	stille.	Klubbrepresentanter	som	ønsker	å	
delta	på	møtet	kan	dette	så	lenge	det	er	plass.	

	
	
	
	


